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ΘΕΜΑ: Συνάντηση με διευθύνοντα σύμβουλο.

  

Όπως γνωρίζεται η επαναλειτουργία και επανασύσταση της ΕΡΤ με την ταυτόχρονη
αναβίωση των συμβάσεων των εργαζομένων πρέπει να γίνει άμεσα και με τον καλύτερο
δυνατό τρόπο ώστε να ομαλοποιηθεί η κατάσταση και η ΕΡΤ να ανταπεξέλθει στην
αποστολή της ως Δημόσιος Ραδιοτηλεοπτικός φορέας με αποτέλεσμα να ωφεληθεί η
εταιρία και κατ’ επέκταση οι εργαζόμενοι της.

  

Για το λόγο αυτό – και αφού δεν πήρατε εσείς την πρωτοβουλία ως οφείλατε- ζητάμε
άμεση συνάντηση μαζί σας γιατί λειτουργείτε και παίρνετε αποφάσεις ερήμην των
εργαζομένων για θέματα που τους αφορούν καθώς και για την λειτουργία της εταιρίας,
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παρά τις διαβεβαιώσεις σας στην επιτροπή Θεσμών και Διαφάνειας .

  

Άμεσα θέματα κατά προτεραιότητα, από το πλήθος των θεμάτων προς επίλυση, είναι:

  

1)      Δομές λειτουργίας της ΕΡΤ και άμεση λειτουργία όλων.

  

2)      Οργανόγραμμα

  

3)      Εργασιακά θέματα - ένταξη προσωπικού – ωράρια εργασίας

  

4)      Κανονισμοί

  

5)      Νόμος 4324/2015 ( ελλείψεις- ασάφειες- ΔΕΚΟ- αδικίες κλπ)

  

6)      Μισθοδοσία – διευκρινήσεις

  

7)      Συμβασιούχοι ορισμένου χρόνου

  

8)      Εκπροσώπηση Εργαζομένων στο ΔΣ της ΕΡΤ

  

9)      Ενέργειες για την διαφύλαξη αρχείου – υποδομών και υπηρεσιών της ΕΡΤ από
κακόβουλες παρεμβάσεις με ηλεκτρονικά ψηφιακά ή φυσικά μέσα

  

10)   Παύση μηνυτήριας αναφοράς του διοικητικού συμβουλίου της ΝΕΡΙΤ προς τους
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αγωνιζόμενους εργαζόμενους της ΕΡΤ που παρευρίσκοντο στις εγκαταστάσεις της ΕΡΤ σε
όλη την Ελλάδα και την κρατούσαν ανοιχτή.

  

Για ενημέρωση σας εχθές 28/05/2015 δημιουργήθηκε σε δυο σταθμούς ΠΥΡΓΟΥ και
ΚΟΜΟΤΗΝΗΣ το ίδιο θέμα από τις αστυνομικές αρχές με αυτό της ΖΑΚΥΝΘΟΥ πριν λίγες
ημέρες. Όπως καταλαβαίνετε σύμφωνα με το νόμο αλλά και τις τότε δηλώσεις του
υπουργού Επικρατείας ,δεν μπορεί να συνεχιστεί αυτή η διαδικασία και η ομαλοποίηση
πρέπει να προέλθει από δικές σας ενέργειες.
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